
KOMISIA PRE CESTOVNÝ RUCH A MEDZINÁRODNÚ SPOLUPRÁCU 
Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 

 

 
 

Zápisnica  
z rokovania Komisie pre cestovný ruch a medzinárodnú spoluprácu MsZ  

konaného dňa 9. 12. 2013 

 

 
Rokovanie komisie otvorila jej predsedníčka Ing. A. Reinerová o 16.30 hod. v budove 

Magistrátu hl.m. SR Bratislava,  v miestnosti č. 103 s nasledovným návrhom programu, 

ku ktorému nemali členovia žiadne doplňujúce návrhy alebo pripomienky: 

 

1. Otvorenie (predsedníčka Ing. A. Reinerová) 

2. Návrh rozpočtu hlavného mesta SR Bratislavy na roky 2014 – 2016  

3.   Informácia o návrhu rozpočtu a pláne aktivít  Bratislavskej organizácie cestovného 

ruchu na rok 2014  

4. Rôzne 

 

K bodu 2. 

 
Ing. Voštinárová z finančného oddelenia oboznámila prítomných členov komisie s 

materiálom Návrh rozpočtu hlavného mesta SR Bratislavy na roky 2014 – 2016 

s upozornením, že oproti doručeným písomným podkladom je už v návrhu rozpočtu 

zapracovaná zmena výšky členského príspevku hl. mesta Bratislavskej organizácii 

cestovného ruchu, ako ju schválilo mestské zastupiteľstvo na novembrovom zasadnutí.  

 

Prítomní členovia komisie vzali na vedomie návrh rozpočtu hlavného mesta SR 

Bratislavy bez pripomienok. 

Hlasovanie: prítomní: 8, za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

K bodu 3. 
 

Predseda predstavenstva Bratislavskej organizácie cestovného ruchu F. Stano oboznámil 

členov komisie s detailným rozpočtom a plánom aktivít BTB na rok 2014, ktorý bude 

predložený na schválenie valnému zhromaždeniu BTB 17.12.2014 

Prítomní členovia komisie vzali informáciu o návrhu rozpočtu a pláne aktivít BTB na 

vedomie. 

Hlasovanie: prítomní: 8, za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

K bodu 4. 
 

Poradca primátora Ing. M. Feik informoval členov komisie o výsledkoch internetového 

hlasovania verejnosti o prioritách participatívneho rozpočtu.  



Ďalej poradca primátora Ing. M. Feik informoval členov komisie, že na januárové 

rokovanie MsZ je pripravený materiál Návrh priorít v oblasti cyklodopravy a bude 

predložený na januárové zasadnutie komisie. V prípade, že dostane od členov komisie 

podnety alebo návrhy k materiálu, je pripravený ich zapracovať do nasledujúceho 

zasadnutia komisie. 

 

 

Pozn.: Vzhľadom na veľmi nepriaznivé počasie sa neuskutočnila pôvodne plánovaná 

obhliadka mestských hradieb členmi komisie. 

 

 

Ing. Anna Reinerová v.r. 

predsedníčka komisie 

 

 

 

 

Vypracoval: 

František Stano 

tajomník komisie 

 

 

 

 

 


